
Zápisnica č.1 
Komisie na ochranu verejného poriadku, životného prostredia a sociálnych vecí 

 
 
Termín:  17.01.2023, knižnica v Kultúrnom dome (obecný úrad) 
 
Prítomní:       Hostia: 
Lenka Astalošová – predsedníčka komisie, poslankyňa Michal Páleník - poslanec 
Lucia Benkovská – člen komisie    Viliam Páleník - poslanec 
Alena Kotvasová – člen komisie    Peter Milko - poslanec 
Alexandra Reichbauerová – člen komisie 
Ľubica Sámelová – člen komisie 
Peter Farkaš – člen komisie 
Peter Korčuška – člen komisie 
Stano Zajaček – člen komisie 
 
Program: 

1. Písomná sťažnosť– Maringotka v Parku Zálesíčko 
 

Členov komisie pani Astalošová oboznámila s doručenou mailovou sťažnosťou. Vzhľadom na 
skutočnosť, že v danej sťažnosti už boli obecným úradom podniknuté kroky na jej 
odstránenie / zatiaľ bezúspešne/, komisia sa dohodla na kontaktovaní zástupcu OZNZ 
p.Žiškovej a požiada o jej odstránenie. Pani Žišková prisľúbila, že maringotku do 31.1.2023 
odstráni OZNZ z parku Zálesíčko. 
 

2. Obyvateľ Ondro 
 

V danej veci sa komisia bude musieť sústrediť na jarné obdobie, keď očakávame častejšie 
stretávanie sa v uliciach a priľahlých lesoch. Komisia konštatuje, že zo strany obce bolo počas 
zimného obdobia zabezpečené bezpečné miesto proti umrznutiu. Budeme sa snažiť 
s obyvateľom dohodnúť  jeho „odpracovanie“ v podobe ľahkých prác: napr. na maľovaní 
plota cintorína. Členovia komisie informovali, že psíka /vlčiaka/  už videli túlať sa obcou 
samého a preto sa pani Astalošová bude bližšie informovať na možnosti doriešenia situácie, 
o ktorej následne budeme informovať aj obyvateľov obce. Do tejto doby je nutné vedieť, že 
obyvateľ Ondro má kde počas mrazov stráviť čas, že má pravidelný invalidný dôchodok, že si 
stravu aj pitný režim vie zabezpečiť a zdravotnú pomoc odmieta.  
Komisia tiež odporúča poslancom na zastupiteľstve prijať VZN pre chov spoločenských 
zvierat na území obce 
 

3. Výročná schôdza dôchodcovia  
 

Pani Kotvasová informovala, že počas roka bude uskutočnená výročná schôdza dôchodcov. 
Vzhľadom na to, že kultúrny dom nie je možné využiť na tieto akcie, je nutné zabezpečiť 
náhradné riešenie. Člen komisie p.Korčuška ponúkol svoj priestor reštaurácie . Túto schôdzu 
tak budeme vedieť zabezpečiť v náhradnom priestore. Ostatné podmienky bude dohodnuté 
priamo s p.Korčuškom. 
 



 
4. 100 výročie obce 

 
K 100. výročiu založenia obce sme požiadali aj o spoluprácu dôchodcov, či by ešte raz pozreli 
povaly a pohľadali fotky, prípadne čokoľvek by bolo k danému výročiu vhodné. S členmi 
komisie sme sa dohodli, že budeme k dispozícii na pomoc kultúrnej komisii.  
Navrhujeme  priebežne obcou umiestniť panely s historickými fotografiami obce. Pri tejto 
úlohe sme otvorili aj tému KORZO, kde by sme odporúčali Legislatívnej komisii vypracovať 
zmluvu ku prenájmu Korza, ktoré bolo v predchádzajúcich dňoch skolaudované. Taktiež si 
komisia vzala za svoje opätovné otvorenie témy „petície chodník popri Dunaji, smerujúci ku 
Korzu“, kde členom komisie p. Petrom Farkašom už bolo v predchádzajúcom volebnom 
období konané /odovzdaná petícia/, avšak nedisponujeme s výsledkom jeho krokov.  
 

5. Odstavené autá v Obci 
 

Komisia sa zaoberala novovzniknutou otázkou odstavených áut v obci. Pán poslanec Páleník 
Viliamom upriamil pozornosť na nákladné auto firmy AQUASECO, parkované na ulici Lesná, 
kde aj zástupca hasičov potvrdil, že pri poslednom výjazde hasičského auta na poľovnícku 
chatu, bol prejazd zložitý. Mailom som oslovila konateľku spoločnosti AQUASECO na 
vyriešenie parkovania daného nákladného auta. Následne bola vykonaná aj osobná návšteva 
poslanca p. Petra Milka priamo vo firme AQUASECO, odkiaľ čakáme návrh na riešenie danej 
situácie. 
 

6. Smeti 
 

K danej problematike bolo dohodnuté nové stretnutie, ktoré bude vyžadovať samostatnú 
poradu – 28.2.2023. 
 

7. Obedy dôchodcovia 
 

Otvorili sme tému správnej firmy na donášku obedov našim dôchodcom. Doterajšia 
spoločnosť odmieta zabezpečovať rozvoz priamo k dôchodcom domov. Nie je možné v obci 
ďalej suplovať tento rozvoz (technicky nie je možné zabezpečovať) a preto je nutné otvoriť 
túto tému. Počas Vianoc nám nastala situácia, že firma jeden týždeň obedy nezabezpečovala 
a druhý týždeň nebolo možné zabezpečiť našou obcou rozvoz. Preto nám suplovala službu 
v danom období iná firma a dnes stojíme pred otázkou doriešenia stabilnej spoločnosti na 
zabezpečovanie stravovania dôchodcov. Je nutné si preveriť 

a) Zmluvu so stravovacou spoločnosťou, ktorá momentálne stravovanie zabezpečuje 
b) Dôvod nedodávania stavy priamo k zákazníkovi domov 
c) Či a ak áno, prispieva obec dôchodcom na stravovanie 
d) Zrovnanie cenových ponúk viacerých stravovacích zariadení podľa rovnakého 

zadania. 
 

8. Zmapovať celú obec, zapísať si nedostatky, zakresliť a postupne začať odstraňovať 
 

Komisia sa dohodla na zmapovaní obce, zbieraní nedostatkov od občanov, ktoré je v rámci 
možností možné začať riešiť a odstraňovať. 



 
9. Verejné osvetlenie 

 
V rámci zabezpečenia bezpečnosti v obci, následne aj riešenia šetrenia financií sme otvorili 
otázku verejného osvetlenia. Na mnohých uliciach je osvetlenie nefunkčné, poškodené, 
prípadne chýba. V tomto čase je možné požiadať aj o dotáciu na osvetlenie a preto bude 
otázka komplexne riešená za účasti pani starostky a stavebnej komisie. 
 

10. Trhovisko a fungovanie predaja 
 

Vzhľadom na prijatie novely zákona o Trhovníctve je nutné osloviť pani právničku, aby sme 
správne špecifikovali podmienky predaja. 
 
 
 
 
 
V Zálesí, dňa 17.1.2023                                 Zápis: Lenka Astalošová, predsedníčka komisie 


